
EENLokaal

Onze raadsleden:
Nanette Ramaekers, Leon van den Beucken, Bram 
Beurskens (fractie voorzitter), Ergün Cangir, Lonneke 
Janssen, Duran Yildiz, Tuğba Özkaya en Luud Pieko

Met “Uit de Raad Geklapt” doen wij verslag van de behandeling van raads-
voorstellen. 
Via de koppeling https://gemeenteraad.venlo.nl/vergaderingen/ kun je de 
vergadering volgen of terugkijken.

Woensdag 24 april. 

Lonneke Janssen van EENLokaal stelt vragen over de ontstane “sinkhole” 
aan de Veldenseweg. Verhoogd grondwater heeft geleid tot het verschuiven 
van rioolbuizen. Wethouder Pollux antwoordt dat aanstaande maandag 
begonnen wordt met het herstel, dat tussen Hemelvaartsdag en Pinksteren 
klaar zal moeten zijn. 

Luud Pieko stelt vragen over beweegtoestellen in de openbare ruimte waar-
toe EENLokaal al in november 2021een amendement (opdracht aan de 
gemeente) indiende om voor 200.000 Euro speeltoestellen te realiseren. De 
wethouder zegt toe binnenkort met een nadere uitleg te komen.

Lonneke Janssen spreekt in over de wijzigingen in de zienswijzen van 
Gemeenschappelijke Regelingen, dat nu maar eens in de vijf jaar de Raad 
iets kan vinden van deze regelingen. Er is dus altijd een raadsperiode waar 
dat dan niet gebeurt. Er wordt verder dank uitgesproken aan alle griffies die 
de Raad daar uitstekend in begeleid heeft, met name Yvon van Geel.

Raadsvoorstel 45 gaat over het rapport van de rekenkamer over het subsi-
diebeleid aan de grote culturele instellingen. CDA ondersteunt de waarne-
mingen en adviezen volledig. Leon van den Beucken stelt dat de doelen die 
bereikt moeten worden onvolledig gedefinieerd zijn. Er moeten duidelijke en 
vooral niet te veel goede en heldere indicatoren komen, die in Meetbaar 
Venlo meegenomen kunnen worden. EENLokaal onderschrijft de aanbeve-
lingen en krijgt de toezegging van de wethouder dat er ook onderzocht kan 
worden hoe en op welke wijze de kleinere culturele verenigingen meerjarig 
gesubsidieerd kunnen worden. PvdA sluit zich hierbij aan en vraagt zich af of 
de ene grote culturele instelling belangrijker of onbelangrijker is dan een 
kleinere. Veur Groët Venlo pakt fors uit over het gedrag van de coalitie en 
gaat voorbij aan de inhoud van het rekenkamerrapport. Leon van den Beuc-
ken maakt “gehakt” van Leon Bastiaans, die in de oordeelsvorming niets in 
te brengen had en nu fulmineert over de coalitie en de wethouder. Groen-
Links stelt voor de voorbeelden van bijvoorbeeld Helmond en Nijmegen mee 
te nemen. 

VVD dient twee moties in; één om weer Traffic Informers in te stellen; dit zijn 
slachtoffers van verkeersongelukken die daardoor gehandicapt geworden 
zijn en hun ervaringen delen op scholen om bewustzijn te creëren over 
onveiligheid in het verkeer. De tweede motie vraagt om de knelpunten in het 
verkeer die weggebruikers hebben verzameld, af te stemmen met de actue-
le werkschema’s van de gemeente; wat kan sneller, wat ontbreekt er, wat 
kan getemporiseerd worden. De moties werden mee ingediend door EENLo-
kaal, CDA, PvdA en GroenLinks; een mooi voorbeeld van samenwerking!

Luud Pieko dient een motie in, samen met CDA, PvdA, GroenLinks en VVD. 
De gemeente wordt opgeroepen om facturen te sturen naar bedrijven die 
arbeidsmigranten ontslaan en op straat achterlaten. Ze leiden dan een 
zwervend bestaan in Venlo zonder een dak boven het hoofd, zonder 
inkomen en zonder ziektekostenverzekering; een uitzichtloze situatie. De 
gemeenschap draait dan op voor de kosten. Er ontstaat een heftige discus-
sie die alle kanten opgaat. De wethouder zegt toe om het onderwerp van de 
maatschappelijke verantwoordelijkheid van die bedrijven als één van de 
hoofdthema’s mee te nemen in alle gesprekken.

Wil je graag meedenken en meedoen met
EENLokaal?
Graag! Er zijn veel manieren om ons werk te 
steunen. Informeren kan geen kwaad. Je kunt ook 
meehelpen met kleine dingen, zonder grote 
verplichtingen. Of word lid: www.eenlokaal.nl Voor 
andere vragen over bijvoorbeeld leefbaarheid, 
kunt je terecht bij info@eenlokaal.nl
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